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FOUNDATIONS AND REQUIREMENTS FOR THE DISCLOSURE OF FINANCIAL
STATEMENT BETWEEN THE FINANCIAL ACCOUNTING SYSTEM AND
INTERNATIONAL ACCOUNTING STANDARD (01)

FONDEMENTS ET EXIGENCES RELATIVES A LA DIVULGATION D'ETATS
FINANCIERS ENTRE LE SYSTEME COMPTABLE FINANCIER ET LA NORME
COMPTABLE INTERNATIONALE (01)
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Abstract :
This study aims to define the foundations and requirements for the disclosure of financial
statements in accordance with the financial accounting system and international accounting
standard (01), and the results showed that there is a gap between the two references because that
the financial accounting system adopted the instructions of the standard before the amendment, by
not including the other comprehensive income, while preserving the previous concept of materiality
which would widen and complicate the circle of information disclosed.
Keywords: Requirements; Foundations of disclosure; Financial Statement; Financial Accounting
System.

Résumé :
Cette ¢étude vise a définir les fondements et les exigences pour la divulgation des états financiers
conformément au systeéme comptable financier et a la norme comptable internationale (01), et les

résultats ont montré qu’il y’a un écart entre les deux références du fait que le systeéme comptable
financier a adopté les instructions de la norme avant la modifications, en n’incluant les autres
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¢léments du résultat global, tout en conservant le concept précédent de matérialité qui élargirait et
compliquerait le cercle des informations divulguées.

Mots clés : Exigences; Fondements de la divulgation; Etats Financiers; Systéme Comptable
Financier.
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